
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BIJLAGE BIJ AGENDAPUNT 12 

Verenigingsvoorstellen 

 

 

Afdeling 7 vergadering 8 maart 2024 



Verenigingsvoorstellen (zie bijlages) 

 

12a Voorstel PV de  Zwaluw 1128: Vliegprogramma 

12b voorstel 1135 Luchtklievers Nijkerkerveen: Vliegprogramma 

12c voorstel A.P.V. De Reisduif (1102) uit Amersfoort.: Vliegprogramma 

12d voorstel PV. De Snelpost Veenendaal. Ver 1057: Vliegprogramma 

12e voorstel P.V. Nijkerk-1143: Vliegprogramma 

12f voorstel PV Lelystad: Vliegprogramma 

12g voorstel vereniging 1725: Vliegprogramma 

12h voorstel vereniging DE VOORDEVLIEGERS Voorthuizen: Vliegrogramma 

12i Voorstellen PV Snelle Wieken Gorinchem 1725 

12j voorstel 1031 / Harold Arisse 



Reactie op ingediende voorstellen op het vliegprogramma. 
 
Op de vorige vergadering stond het vliegprogramma op de agenda. Hierop zijn toen geen 
voorstellen binnengekomen die in het programma doorgevoerd moesten worden. 
Tijdens deze vergadering gaf Hans Tap aan dat de opbouw van de oude duiven wat hem 
betreft beter kan. 
Hier kon de vergadering en wij als bestuur ons wel in vinden. Echter omdat dit niet als 
voorstel op de agenda stond kunnen we hier vanavond onze mening nog over geven. Dit 
betreft dus de aanpassing van de 2e en 3e Vitessevlucht. 
Per abuis was deze opbouw ook overgenomen bij de Jonge en Natour, maar dat is in het nu 
voorliggende programma weer terug aangepast.  
 
Verder worden er nog enkele voorstellen gedaan over week 28, waar we zitten met 
meerdere vluchten inkorven op 1 avond. 
Het NPO komt nog met een reactie/voorstel hoe dit weekend aan te pakken.  
Voor ons blijft de Vitessevlucht Niergnies. Alleen kijken we nog wel naar hoe en waar aan te 
voeren. Voor Zuid 3 zou dit b.v. kunnen betekenen dat de Vitesse duiven aangevoerd 
kunnen worden met de Jonge duiven op de ophaalplaats in Tiel. Voor andere verengingen is 
een oplossing het iets eerder aanvoeren van de oude duiven en de jong dan later op de 
avond. Dit zal dus maatwerk worden. 
 
Ook worden er enkele voorstellen gedaan betreffende de africhtingen.  
Zoals eerder door ons aangegeven programmeren wij als afdeling 1 africhting voor oud, jong 
en nalijn. Wilt een regio meerdere africhtingen dan dienen die zelf georganiseerd te worden.   
Als wij geen voorstel van een regio binnenkrijgen stellen wij de losplaats vast en gaan de 
regio’s apart los.  
Africhting data en losplaatsen dus afstemmen in de regio. Deze dan minimaal 1 maand van 
te voren doorgeven i.v.m. aanvragen lossingsvergunningen. 
 
Wij willen u er verder op wijzen dat het vliegprogramma in januari ingediend wordt bij het 
NPO. Dat is de reden dat deze in november op de agenda staat. 
Verder zijn wij gebonden aan het nationale vliegprogramma met de opbouw en afstanden 
Sinds dit jaar ook vastgelegde losplaatsen in België. (zie bijlages) 
Wij zijn dus heel beperkt in waar we kunnen lossen. 
 
Vliegprogramma oud/eerder voorstel: 
   
 
 
 
 
 
 
We stemmen vanavond dus alleen maar over het oude/eerdere vliegprogramma of het 
nieuwe. Zie vliegprogramma versie 0.2 23-02-2024 
Verder willen we de keus voorleggen om indien wk 18 Niergnies gevlogen wordt deze te 
lossen als Noord en Zuid apart of als afdeling. En eventueel ook Quievrain de week ervoor. 



12i Voorstel PV Snelle Wieken Gorinchem 1725 
                                      
 

Geacht Bestuur 
 

1. Het is dan wel in een vergadering afgesproken dat we in Zuid 2 geen 
kampioenschappen zouden houden maar als onze vluchtenpenningmeester haar 
boeken in levert is het toch wel netjes om dit naar buiten te brengen en deze dame 
niets laat horen.  
 

2. Peildata vastzetten voor vereniging liefhebbers voor ontbinden Afd.7 
 

3. Vergeet niet wat er in de notulen staat omtrent de eerste jonge duiven vluchten te 
vliegen op zondag. 
 

4. Neem de beslissing om niet meer met Afd.8 en Afd.9 samen te vervoeren. 
 

5. De toezegging dat we dit seizoen mogen vertrekken uit Afd. 7 hard te maken. 
 
NM Vink 
Voorz. 1725 

 
 
Preadvies bestuur afdeling: 
12i1, zoals u ook aangeeft is in regio B zelf besloten geen kampioenschappen te vervliegen, 
maar het klopt wel dat er wel wat naar buiten gebracht mag worden.  
Dit zijn regio zaken en zullen we / ik (Herman) oppakken. Dit kunt u zien als een toezegging 
 
12i2, wij willen eerst afwachten hoe de plannen zich verder ontwikkelen en komen dan met 
een plan van aanpak. 
 
12i3, zie voorstel 12j 
 
12i4, wij willen sommige vluchten wel met de afdeling van de NU en afdelingen 8 en 9 
kunnen blijven vervoeren. Mede het bespreken van de Dagfond en Marathon vluchten in de 
laatste NU vergadering hebben wij er vertrouwen in dat dit nu wel goed gaat. Een besluit om 
niet meer gezamenlijk te vervoeren willen we nu dus niet nemen en zou dan voor een 
volgend seizoen pas zijn.  
 
12i5, aan de nieuwe indeling voor heel Nederland wordt door het NPO verder gewerkt en 
hiervoor hebben wij ook een werkgroep opgericht die zich hier namens afdeling 7 mee gaat 
bezighouden.  
Zoals bij meerdere verzoeken aangegeven zullen wij eerst deze voortgang van de nieuwe 
indeling afwachten alvorens wij een besluit kunnen en willen nemen betreffende een 
overgang van een individueel lid of vereniging. 
Mocht de nieuwe indeling niet doorgaan zullen we dit onderwerp zeker gaan bespreken. 



12j voorstel 1031 / Harold Arisse 
 
Uit de notulen van de vorige vergadering: 
Harold Arisse meldt, mede als lossingverantwoordelijke, dat de eerste 2 jonge duiven 
vluchten van het seizoen al 10-15 jaar een ramp zijn.  
Het zou beter zijn om de eerste 2 puntenvluchten van de jonge duiven op een zondag te 
doen, want dan is het gewoon een stuk rustiger.  
Misschien is het op zaterdag prachtig weer en op zondag net niet, maar dan kunnen we wel 
bepaalde risico’s wegstrepen met kruislossingen etc. 
 
 
Afgelopen najaarsvergadering heeft heer H. Arisse uit Tiel die tevens één van onze 
lossingsverantwoordelijken is aangegeven of het mogelijk is de eerste twee wedvluchten 
met de jonge duiven op zondag te laten plaatsvinden. Argument hiervoor is dat het minder 
druk is in het luchtruim. Dit betekent niet alleen dat we met minder andere lossingen te 
maken hebben, maar ook dat onze jonge duiven minder te maken hebben met 
kruislossingen.  
 
Preadvies Bestuur 
Hoewel we mee gaan in de gedachtegang van de heer Arisse is ons advies toch om hier 
tegen te stemmen. Dit omdat we, in het geval van het 'niet kunnen lossen' op de zondag met 
de duiven huiswaarts moeten gaan of uitstellen naar de maandag. Verder hebben we te 
maken met een kleine groep van circa 20 liefhebbers, die vanuit hun geloofsovertuiging niet 
deelnemen aan het concours op zondag. Daarnaast geeft het inkorven op de zaterdag 
wellicht ook weer problemen in relatie tot de thuiskomsten van de wedvluchten op de 
zaterdag en betekent dit over de vrijwilligers die belast zijn met de inkorven en alle hieraan 
gekoppelde activiteiten een extra belasting. 
 
Wel zou het inkorven op de zaterdag een mogelijke oplossing voor week 28 kunnen zijn 
indien hiervoor vanuit NPO geen oplossing wordt geboden en we zowel de eerste wedvlucht 
met de jonge duiven als de laatste wedvlucht voor het onderdeel Vitesse op vrijdag moeten 
inkorven. Daarnaast willen we er nogmaals op wijze dat de situatie omtrent het lossen van 
de jonge duiven in België problematisch is als het gaat om waar men allemaal mee te maken 
heeft. Denk hierbij aan het IWB, extreme temperaturen, meerdere lossingen per afdeling, 
mogelijke kruislossingen en thuiskomsten van de duiven in België. Ik hoop dat de liefhebbers 
hier rekening mee houden alvorens op sociale media commentaar op lossingen te geven.    


